
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 11
Tabulový Vrch

Č. 2 / 2023 02. 02. 2023 / 18:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Mgr. Josef Kaštil, Mgr. Pavel Michalík, Marián Štanga, Ing. Vladimír Buk, Ing. Lukáš
Krbeček, Bc. Jan Žůrek, Ing. Vlastimil Bednařík, Pavel Ryšlink, MUDr. Otakar Svitavský

Hosté: Aleš Petržela, strážník MPO, Jakub Sobotka (DW7), veřejnost

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

Usnesení:
Komise schválila předsedou navržený program jednání 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

03 Vystoupení hostů

03.1 Komunitní zahrada

Pan Sobotka informoval o nově vzniklé komunitní zahradě v areálu FNOL (cca 2500 m2). Jde o společný
prostor využívaný komunitou lidí, kteří o záhony pečují. 

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Přehled požadavků z minulého zápisu
Vyčištění střech autobusových zastávek - Předáno
Doplnění odstraněného koše na psí exkrementy - Předáno
Špatná situace s dostupností autobusové zastávky Hněvotínská - Před uzavřením
Ořez hustě vysazených stromů ve vnitrobloku ulic Zelená a Stiborova - V realizaci
Propady trávy a chodníků kvůli potkanům na lokalitě Jílová 29 - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 8/2022 ze dne 25. 08. 2022: Čištění chodníků - Předáno
Zápis č. 9/2022 ze dne 15. 09. 2022: Oprava uvolněných kachliček chodníků u domu Foerstrova 15 - Vyřešené

05 Projednávané záležitosti

05.1 Ukliďme Česko

Komise informují, že se zapojí opět do úklidové akce Ukliďme Česko, která se uskuteční v sobotu 1. dubna.
Komise pověřila Josefa Kaštila přihlášením komise do projektu a získáním úklidových pomůcek. Předseda



komise, Lukáš Krbeček zajistí grafiku a požádá ředitele ZŠ Stupkova o zapůjčení kleští na sběr odpadu. 

05.2 Projekt estetizace bývalé protipožární nádrže

Jan Žůrek informoval o setkání s arch. Mléčkou ohledně vyhlášení soutěže mezi studenty brněnské vysoké
školy o zpracování projektu k protipožární nádrži a nejbližšího okolí na ul. Stupkova. Byla představena varianta
workshopu a výstavy vzniklých projektů. Komise požádala náměska Tomáše Pejpka o prověření možnosti
financování městem. Byla také představena možnost financování z projektů nadace VIA.

05.3 Předzahrádky

Komise nemá připomínek k avizovaným předzahrádkám na zpevněných plochách (Restaurace Tabulový vrch,
Art Cafe).

05.4 Návrhy na chodníky k rekonstrukci

Předseda vyzval členy komise a veřjenost o návrhy na rekonstrukce chodníků v naší městské části. Na dalším
jednání se bude o návrzích diskutovat.

05.5 Pojmenování nové ulice

Usnesení:
Komise navrhuje název nově vzniklé ulice (za OD Kaufland) - Frištenského.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

05.6 Vyhláška o zákazu pyrotechniky

Usnesení:
Na základě požadavku magistrátu komise neshledává důvod k zavádění omezení užívání pyrotechniky
specificky pro městskou část Tabulový vrch mimo termíny 31.12. a 1.1.  

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1

05.7 Parkování u OD Billa

Předseda komise Lukáš Krbeček informoval o jednání s OD Billa ohledně možnosti nočního parkování pro
občany. Jednání budou pokračovat na úrovni města, KMČ a OD Billa.

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

08 Obecné informace

08.1 Další jednání

Další jednání komise se uskuteční ve čtvrtek 2.3. 2023 od 18:30 v zasedací místnosti na ul. Karafiátová 8.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2023

Datum schválení zápisu: 07. 02. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Lukáš Krbeček

Zapsal/a:
Mgr. Josef Kaštil

Ověřil/a:
Ing. Vladimír Buk


